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GROENLINKS N.O. Veluwe 

De laatste Groene Vlieger niet voor maar in de vakantie. 

Op de achtergrond wordt door actieve mensen binnen GL hard gewerkt 
aan de voorbereidingen voor de gemeenteraadsverkiezingen 2018. En 
dat is de reden waarom deze Groene Vlieger nu pas verschijnt. 

Zo verschillend als Epe en Heerde zijn, zullen ook de verkiezingen in 
beide plaatsen een andere aanpak vragen. 

Voor GroenLinks Epe is inmiddels Jan Aalbers als lijsttrekker benoemd 
zoals u weet; in november zullen we op de ALV hierover het formele 

besluit vastleggen. We zijn blij met Jan. Fijn, dat hij de ambitie heeft GL in Epe te willen blijven 
dienen; het GL gedachtengoed uitdraagt en dit prima doet.                                     

In Heerde gaat het met de samenwerking van D66/GL met de PvdA goed; meer en meer 
wordt gezamenlijk vooroverleg gevoerd wanneer er raadsvergaderingen zijn; ook in de 
commissies proberen de fractieleden gezamenlijk op te treden. In de laatste raadsvergadering 
werden de beschouwingen op de perspectiefnota op deze wijze tot verrassing van de 
aanwezigen door zowel PvdA- als GL-raadslid namens de 3 partijen gehouden.  En het was 
duidelijk dat de fractieleden elkaar versterken. De samenwerking zou kunnen leiden tot 1 
fractie voor de verkiezingen; ook daar zijn veel werkzaamheden mee gemoeid en ook daar 
komen we op terug in de ALV in november. 

Nu even naar de dag van vandaag; vakantie! Waar u ook de komende weken zultzijn, we 
wensen u een fijne en onbezorgde tijd toe. 

Nog even een terugblik op de raadszaal in Epe: wat is oud?  

GroenLinks heeft samen met Gemeentebelangen een amendement ingediend waarin 
opdracht wordt gegeven om in het voorstel de tekst over de verplaatsing/vernieuwing van 
de raadszaal te schrappen. Het besluit over de verbouwing was op 6 juli; en de verbouwing 
van de raadzaal gaat niet door. Gelukkig: er zijn andere zaken waar het geld beter aan 
besteed kan worden. 

Bas Broekhuizen, raadslid gemeente Epe:                                                                                    
Voorschotten op de Gemeenteraadsverkiezingen 2018 ? 

Pro Demos organiseert overal in het land cursussen Politiek Actief. Zo ook in onze regio, in 
het stadhuis van Apeldoorn waar deelnemers uit Apeldoorn en omliggende gemeente die 
konden volgen.  Donderdagavond 6 juli kregen de vijf Epenaren, die de cursus hadden 
gevolgd, uit handen van de burgemeester het certificaat uitgereikt. Hij nodigde hen daarbij 
meteen uit deze vergadering voor we met zomerreces gaan bij te wonen. Dat deden ze niet 
voor niets want alle aspecten die in een vergadering kunnen voorkomen kwamen aan de 
orde. 
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Al bij het vaststellen van de agenda werd een motie “vreemd aan de orde van de dag” van 
D66, GroenLinks en de VVD. ingediend  Dat is een motie over een onderwerp dat voor de 
vergadering nog niet op de agenda staat. 

Het onderwerp van de motie was het plaatsen van een zendmast van KPN voor mobiele 
telefonie.in de omgeving van Schaveren. Volgens de geldende procedures wordt zo’n motie 
aan het einde van de vergadering pas behandeld. Voor dat onderwerp vooral was een flink 
aantal belangstellenden naar de raadszaal gekomen, zij evenals de vijf “gecertificeerde” 
deelnemers moesten daarvoor dus de hele avond aanwezig zijn. 

Vuurwerk was er meteen al bij het punt vragen van raadsleden, maar liefst vier fracties 
hadden over hetzelfde onderwerp ( de aanvliegroutes naar toekomstig vliegveld Lelystad) 
voorbereid. Wethouder Scholten was niet bepaald blij met de stukjes van raadslid Beumer 
hierover in de social-media. 

Namens GroenLinks heb ik gewezen op de stapeling van fijnstof dat vliegtuigen uitstoten 
samen met het toenemend vrachtverkeer op de A50, de andere partijen hadden vooral ook 
zorgen over geluid overlast. Samen met de buurgemeenten (Apeldoorn, Deventer Voorst 
zijn aandeelhouders van vliegveld Teuge) kunnen we wellicht nog wat bereiken bij de 
provincie en die bij de staatssecretaris. 

Bij de ingekomen stukken zat een verzoek en een motie van de raad van Borger om 
vergoeding van medicinale cannabis weer in de zorgverzekeringswet op te nemen, wij gaan 
een motie met die strekking in najaar indienen. 

Dan na een aantal hamerstukken komen de jaarstukken over 2016 aan de orde.  

Gelukkig hebben we voor de jaarrekening over 2016 ruim op tijd de goedkeurende 
verklaring van de nieuwe accountant gekregen. Er is een mooi positief saldo van ruim 2,5 
miljoen euro, grotendeels door inkomsten uit belasting op ondergrondse leidingen.  

Dat positieve saldo wordt vooralsnog toegevoegd aan algemene reserve. 

Bij de perspectief nota werd daar stevig over gedebatteerd. Een deel van dat bedrag zou 
teruggegeven kunnen/moeten worden aan de burgers werd onder meer gesteld. Daarmee 
was niet iedereen het eens Woorden als voorschot op verkiezingsprogramma werden 
gebruikt en ten stelligste ontkend.  

Na veel gedelibereer werd het bestemmingsplan Emst Oene aangehouden omdat 
amendementen niet werden ingetrokken. Voor de VVD was het belang van één persoon die 
te laat een plan wilde indienen kennelijk belangrijker dan dat van een aantal anderen die nu 
hun huis niet kunnen verkopen De achterliggende reden daarvan is dat banken niet 
makkelijk een hypotheek willen verstrekken op een pand of perceel als dat onderdeel is van 
een nog niet goedgekeurd bestemmingsplan. 

Als klapstuk van de veiling kwam de motie over de zendmast nog aan de orde, na een 
stevig debat met de nodige interpellaties werd de motie raad breed aangenomen. 
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De motie werd door wethouder van Nuijs gezien als een steun in de rug om met KPN 
verder te gaan praten. Al met al kregen de aanwezigen een goede inkijk hoe een 
raadsvergadering kan zijn voor de belangstellenden. 

De gemeenteraad verkiezingen van 21 maart 2018 

De kandidatencommissie van GroenLinks is op zoek naar kandidaten voor de komende 
verkiezingen en ons streven is een verjonging van de fractie (nu vooral oudere heren) en 
een gelijke verdeling tussen vrouwen en mannen op de lijst. Van een kandidaat wordt wel 
inzet gevraagd in de vorm van het bijwonen van fractievergaderingen en commissie of raad 
vergaderingen. Boeiend afwisselend maar ook intensief werk om eerlijk te zijn. 

Daarbij moeten geïnteresseerden zich wel realiseren dat raadswerk een redelijk groot 
beslag aan tijd vraagt om het goed te kunnen doen. Veel leeswerk vergaderingen en 
werkbezoeken zijn de kern van het werk. 

Boeiend werk, soms minder leuk als mensen het niet met je eens zijn en daarom niet altijd 
vriendelijk naar je reageren. Maar daar moet je mee om kunnen gaan want het hoort er nu eenmaal 
bij. 

Bericht van Silvia van Amerongen over jongerenopvang in Heerde. 
 
Inleiding 
Jongerencentrum de Werf is  in 2013 ontstaan  bij gebrek  aan een eigen ontmoetingsplek  
voor (hang)jongeren en jongeren met een drugsproblematiek. Deze jongeren vinden 
nergens anders in Heerde onderdak. De Werf staat inmiddels bekend als een voorziening 
die probleemjongeren bereikt die door geen andere voorziening in Heerde bereikt wordt. 
Het gaat om ca. 50 jongeren, die op en aantal dagen bij de werf terecht kunnen van 14.00 
tot 22.00 en begeleid worden. Er wordt ze een sociaal veilige omgeving geboden waar zij 
hun sociale- en maatschappelijke vaardigheden in positieve zin kunnen ontwikkelen. Dit 
betekent ook de weg naar leren en werken. In het centrum is een huiskamer, een 
fitnessruimte en een werkplaatsje waar met   steigerhout meubels gemaakt worden om het 
centrum, dat zonder subsidie draait, te bekostigen.  
De Werf heeft met zijn jeugdwerk inmiddels een goede naam opgebouwd en draagt bij aan 
minder overlast op het dorp. Ook volgens de (wijk)politie levert het jeugdcentrum een 
positieve bijdrage. 
Er is inmiddels ook een samenwerkingsrelatie met Vluchtelingenwerk Epe/Heerde en 
Jongerencentrum De Werf in Heerde in het kader van arbeids- en inburgeringsparticipatie.  
 
Een nijpende situatie. 
De gemeente heeft in 2013 een gebruikersovereenkomst afgesloten met de Werf. Deze 
gebruikersovereenkomst liep af per 1jan. 2017 maar is verlengd tot oktober dit jaar.  
Er zijn gesprekken geweest tussen de gemeente en de Werf, die niets liever wil dan 
permanent op deze plek blijven. Zoals bekend zijn er echter plannen in voorbereiding bij de 
gemeente voor de nieuwe ruimtelijke invulling van de oude gemeentewerf. 
Je zou mogen verwachten dat vanuit de gemeente alle medewerking wordt verleend om De 
Werf een alternatief onderkomen te bieden, dat geschikt (te maken) is vanuit hun 
doelstellingen. Deze jongeren passen (en willen) niet in de Heerd.  
De overleggen bieden tot op heden naar verluidt echter weinig medewerking vanuit de 
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gemeente en daardoor is er onvoldoende perspectief op een goede voortzetting van deze 
voor Heerde belangrijke jongerenvoorziening. Ook is met nadruk gesteld dat De Werf in zijn 
totaliteit per oktober dient te vertrekken.  
 
Dit alles heeft veel te maken met het toepassen van "de regels" zoals te doen gebruikelijk 
bij maatschappelijke voorzieningen en het willen afdwingen om zich aan de regels te 
houden.  
Het betreft hier allerlei regels voor subsidie, voor kwalificatie, voor 
gebruiksovereenkomsten, voor hobbymatig, danwel commercieel werken etc.  
Wij pleiten er niet voor om de hand te lichten met regels. We pleiten ervoor prioriteit te 
geven aan ondersteuning van dit initiatief. De frakties van D66/GroenLinks en PvdA zijn 
van mening dat dit initiatief wind in de zeilen verdient en dat we dit voor de Heerder 
gemeenschap moeten koesteren.  
 
De frakties van D66/GroenLinks en de PvdA hebben actie ondernomen middels een 
actualium in de gemeenteraad. Het actualium geeft duidelijk aan wat we beogen: 
1e Dat de gemeente Heerde de helpende hand biedt om een goede en betaalbare 
alternatieve locatie te vinden voor jongerencentrum De Werf. Dit wil zeggen: voor zowel de 
huiskamerfunctie als de werkplaats. (Overigens is het heel wel denkbaar dat beide 
onderdelen gescheiden worden gehuisvest) 
 
 Én, ten 2e dat de gemeente Heerde de helpende hand biedt om dit waardevolle jeugdwerk 
haar plek te laten vinden in de keten van onze maatschappelijke voorzieningen, met name 
die voor de jeugd 
 
Ons voorstel:  
1.Werk mee aan een goede en betaalbare alternatieve locatie voor de huiskamerfunctie en de 
werkplaats binnen het gestelde termijn tot oktober dit jaar. 
2. Ga na hoe dit waardevolle jeugdwerk een plek kan krijgen in de keten van onze maatschappelijke 
voorzieningen, met name die voor de jeugd, zonder de regels, noch het initiatief geweld aan te 
doen. 
 
We zijn blij met de brede steun voor deze noodkreet in de gemeenteraad en het College heeft 
toegezegd deze twee voorstellen uit te voeren, echter, er is tot nu toe nog niet veel actie 
ondernomen... 
 

Jongerencentrum De Werf is elke woensdag, vrijdag en zaterdag van 14.00 uur t/m 22.00 uur open. 

 

 

 

Reacties en aandachtspunten kunnen naar: Christien Heinen, cheinen@xs4all.nl en/of Hendrik 
Tuinstra      hendrik.tuinstra@hccnet.nl ;  en/of Bas Broekhuizen: bas.broekhuizen@concepts.nl 
en/of Hilly Schäffer: hillyschaffer@kpnmail.nl GroenLinks Epe: www.epe.groenlinks.nl; GroenLinks 
Heerde: www.heerde.groenlinks.nl 
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